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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1591 Oanmälda och anmälda kontroller av småskaliga slakterier

De allra flesta djur i Sverige föds upp och slaktas på ett bra sätt. De övergrepp 
på djur som medierna den senaste tiden har avslöjat på svenska gårdar och 
slakterier är avskyvärda och oacceptabla. Det visar också att nuvarande 
regelverk för att trygga djurens välfärd inte är tillräckliga. 

Enligt Livsmedelsverket finns det cirka 170 små slakterier. Man gör planerade 
och händelsestyrda kontroller men det är näst intill omöjligt att kontrollera alla. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder ämnar statsrådet vidta för att minska riskerna för att djur utsätts 
för onödigt lidande på små slakterier?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-03
Besvaras senast
2021-02-10 kl. 12.00


